
حمید استیلی، پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در گفت وگو با »فرهیختگان« درباره 
مسائل مختلف از جمله حذف تیم امید از رقابت های انتخابی المپیک و بازی های 
آسیایی، پیشنهاد حضور در پرسپولیس، تمدید قرارداد گل محمدی و... به سوالات 

مطرح شده پاسخ داد که در ادامه می خوانید. 

دلیل حضورتان در ورزشگاه آزادی برای تماشای بازی پرسپولیس و گل گهر چه بود؟
درویش از تعدادی از پیشکســـوتان باشـــگاه از جمله آقایان حسین کلانی، علی 
... دعوت کرد تا در مراسم  پروین، رحیم یوسفی، بهروز سلطانی، فریدون معینی و
اهدای جام شرکت کنند که خوشبختانه این مراسم با برد پرسپولیس و حضور 
پر شـــور هواداران و همچنین بانوان همراه شـــد که در کل فضای خیلی گرمی در 

ورزشگاه وجود داشت. 

پرسپولیس را در این بازی چطور دیدید؟
پرسپولیس بعد از یک برد با ارزش مقابل الدحیل توانست باخت به النصر را فراموش 
کند و روحیه اش را بازیابد. در بازی با گل گهر هم وقتی به گل رسید، سعی بر کنترل 
بازی داشت و این کار را خوب انجام داد. البته گل گهر هم فوتبال منسجمی را ارائه 
داد و در کل می توانم بگویم که پرسپولیس یک برد اقتصادی دیگر را کسب کرد. 

فکر می کنید مشکل اصلی پرسپولیس در شرایط فعلی چیست؟
به عقیده من مشکل اصلی پرسپولیس و خیلی دیگر از تیم های لیگ برتری مسائل 
مالی است که باعث می شود مشکلات زیادی به وجود بیاید. البته مشکلات مالی 
تازگی ندارد و سال هاست که گریبانگیر باشگاه های زیادی از جمله دو باشگاه 
پرسپولیس و استقلال بوده است. تا زمانی هم که این باشگاه ها زیرساخت و منابع 
مالی مشخص و بودجه های تعریف شده ای نداشته باشند وضعیت همین است. 
سال هاست که در حال درجا زدن هستیم و مشکلات مالی اجازه نمی دهد که 
مدیران برنامه ریزی ای اساسی برای باشگاه شان طراحی کنند و هر روز باید تمام 
دغدغه شـــان این باشـــد که برای هزینه های باشگاه پول جور کنند. شما ببینید 
تیم های آسیایی چه امکانات سخت افزاری و نرم افزاری دارند و فوتبالیست های 
بزرگ دنیا را به لیگ شان می آورند اما ما همچنان درگیر زمین چمن، حق پخش و 
مسائل اینچنینی هستیم که سال هاست همین وضع وجود دارد و مدت هاست 

فقط درجا می زنیم. تیم هایی مثل پرسپولیس و استقلال باز خدا را شکر هوادارانی 
دارند که در مواقعی به کمک این تیم بیایند، اما باشگاه های زیادی هستند که در 

هزینه های جاری خود مانده اند. 

تیم امید در مرحله اول انتخابی المپیک حذف شـــد و در بازی های آســـیایی هم 
در یک چهارم نهایی به هنگ کنگ باخت، اما نه تنها مربیان و مدیران عذرخواهی 

نکردند بلکه اعتقاد داشتند نتایج بدی کسب نشده است!
عذرخواهی کردن شـــهامت می خواهد که متاســـفانه ندارند؛ تنها کاری که بعد 
از ناکامی هـــا انجـــام می دهند ســـرمربی را تغییر داده تا همـــه تقصیرها را گردن او 
بیندازند. مشکل اصلی ناکامی هایی که داشتیم و داریم این مدیران هستند که 
یک بار نشده خودشان را مقصر دانسته و کنار بکشند. فقط دنبال این هستند 

که مربی را برکنار کنند تا جایگاه خودشان به خطر نیفتد. 

از نظر شما ناکامی تیم امید قابل پیش بینی بود؟
وقتی برنامه ریزی اصولی پشت یک تیم نباشد طبیعی است که نتایج مثبتی هم 
کسب نخواهد شد. متاسفانه در فوتبال ما هیچ چیز سرجایش نیست. شما دیدید 
که سال گذشته با چه وضعیتی انتخابات فدراسیون را برگزار کردند تا خودشان دوباره 
برگردند. ضمن اینکه فقط برخی رسانه ها هستند که به این مسائل می پردازند و 
پرداختن آنها به واقعیت ها هم نتیجه ای نداشته و هیچ اتفاق مثبتی رخ نمی دهد. 
متاســـفانه به خواســـته های مردم احترام نمی گذارند و حتی به خودشان زحمت 
نمی دهند که در رسانه ها جوابگوی نتایج و اقدامات خود باشند. هیچ برنامه ریزی 
اصولی و آینده نگری را در فوتبال مان نمی بینیم و در چنین شرایطی در هیچ یک از 
رده ها نمی توانیم موفق عمل کنیم در حالی که فوتبال مان سرشار از استعداد هاست. 
کشورهای دیگر با برنامه ریزی اصولی در مسیر پیشرفت قرار دارند و این ما هستیم 
که سال ها درجا می زنیم. هند را نگاه کنید آنقدر پیشرفت کرده که در بازی های 
آسیایی به مقام چهارم دست پیدا می کند اما ما به هنگ کنگ می بازیم و راحت 
حذف می شویم. البته در مواقعی مقطعی نتیجه می گیریم و متاسفانه آنقدر در 

باد این موفقیت می خوابیم که چند سال عقب می افتیم. 

گویا چند وقت پیش آقای درویش به شـــما پیشـــنهاد حضور در معاونت باشـــگاه 
پرسپولیس را داد که رد کردید؟

بله، لطف کردند و پیشنهادی را ارائه دادند که به خاطر یک سری مشکلات شرایط 
برای همکاری فراهم نبود. 

اگر به شما پیشنهاد مدیرعاملی باشگاه پرسپولیس را بدهند، می پذیرید؟
نـــه، قبـــول نمی کنـــم؛ چراکه مشـــکلات مالی در این باشـــگاه زیاد اســـت و نبود 

زیرساخت و بودجه مشخص طبیعتا شرایط را بسیار سخت می کند. 

بحثی که الان مطرح شده این است که مدیریت باشگاه هنوز به گل محمدی پیشنهاد 
تمدید قرارداد نداده است. 

تا آنجا که من می دانم یحیی تا پایان فصل با باشـــگاه قرارداد دارد و حتما برای 
پایان فصل در نظر دارند که قراردادش را تمدید کنند. به هر حال یحیی در این 

چند سال نتایج خوبی را با پرسپولیس کسب کرده است. 

در فوتبال حرفه ای عرف است که قرارداد سرمربی موفق را قبل از اتمام تمدید کنند تا 
هم باشگاه تکلیف خودش را برای آینده بداند و هم سرمربی، آیا غیر از این است؟

بله، درست می گویید و به نکته خوبی اشاره کردید؛ فوتبال حرفه ای. آیا فوتبال 
ما واقعا حرفه ای اســـت که انتظار چنین مســـائلی را داشـــته باشیم؟ مطمئنا اگر 
باشـــگاه الان قرارداد یحیی را تمدید کند کار درســـتی انجام داده و شـــکی در آن 

نیست، از این جهت که سرمربی تکلیف خود را می داند و برای آینده اش 
در تیم برنامه ریزی می کند و همچنین باشگاه برای فصل بعد تکلیف 

کادرش را می داند. اما انتظار نداشته باشید که در فوتبال ما شاهد 
چنین اتفاقات و آینده نگری هایی باشیم. 

با شرایط حاکم بر فوتبال مان چه سرنوشتی را برای تیم 
ملی در جام ملت ها پیش بینی می کنید؟

تیـــم ملی مطمئنا کار ســـختی را در جام ملت ها 
پیـــش رو دارد. اینکـــه صرفـــا بخواهیـــم در جمع 4 

تیم باشـــیم که اتفاق خاصی رخ نداده و با این نســـل 
یم تا به فینال رســـیده و  یکنـــان ایـــن شـــانس را دار از باز

گر این اتفاق رخ داد به موفقیت رسیده ایم.  قهرمان شویم و ا
در شرایط فعلی کشورهای ژاپن، استرالیا، کره جنوبی و عربستان 

یکن خوب  برای قهرمانی به جام ملت ها می آیند و ما هم آنقدر باز
یم که هدف مان قهرمانی در این مســـابقات باشـــد. آنقدر  و توانمند دار

ناتوان هستیم که نمی توانیم VAR را وارد فوتبال مان کنیم و هر هفته به خاطر 
نبود آن شـــاهد جنجال و هرج و مرج بین باشـــگاه ها هســـتیم. در این زمینه 

 فقط وعده و وعید می دهند. 

حمید استیلی در گفت وگو با »فرهیختگان«: مقصران ناکامی تیم امید حتی شهامت عذرخواهی نداشتند 

پیشنهاد پرسپولیس را رد کردم
 حضور در نیمه نهایی جام ملت ها موفقیت نیست

کسر یک امتیاز و جریمه ۱۰ میلیاردی پرسپولیس گام دوم اجرای قانون جدید فوتبال ایران است، مسیری که نیاز به شفافیت و عدالت تمام عیار دارد

شفافیتپیروزمیشود؟
کمیته انضباطی دوشنبه شب رای خود را در مورد پرونده تخلفات باشگاه 
پرسپولیس در نقل و انتقالات در اختیار رسانه ها قرار داد و بعد از اعلام 
این رای هیچ یک از اعضای این کمیته و حسن زاده رئیس آن نیز حاضر 
به پاسخگویی در مورد این رای به رسانه ها نشدند. در مقابل این رای هم 
ابتدا رضا درویش در برنامه فوتبال برتر و در ادامه باشگاه پرسپولیس در 
بیانیه ای اعلام کردند که نه تنها تخلفی نکرده اند، بلکه کمیته انضباطی 
چنین رایی را صادر کرده تا راهی برای بخشـــیدن جریمه های باشـــگاه 
سپاهان پیدا کند. مساله مهم اینجاست که کمیته انضباطی در رای 
صادر شده عنوان کرده که باشگاه پرسپولیس اجازه نداشته پرداخت 
مالیات گولسیانی را برعهده بگیرد اما مسئولان باشگاه مدعی هستند 
که پرداخت مالیات گولسیانی برعهده خودش بوده است. اگرچه انتظار 

می رود باشگاه پرسپولیس در این مورد اگر سندی دارد رو کند تا برای 
همه مشخص شود که کمیته انضباطی بر چه اساسی چنین 

رایی را صادر کرده است. 
اما در این میان باشگاه به پرسپولیس به دو مساله تاکید دارد 

که البته در بیانیه این باشگاه به این دو موضوع پرداخته 
نشده و شاید هم براساس آن مدعی شده که مالیات 

گولسیانی را برعهده نگرفته است. یکی از مسئولان 
این باشگاه در این زمینه به »فرهیختگان« گفت: 
»در بند 8 آیین نامه آمده است »درج مبالغ ارزی 
در قراردادهای اتباع داخلی مطلقا ممنوع است. 
به عـــلاوه پرداخـــت مالیات و کســـورات قانونی 

بـــه عهده مودی اســـت و باشـــگاه ها مجاز به 
ضمانت یا برعهده گرفتن مالیات بازیکن یا 
کادر فنی با سایر عوامل نیستند.« در ابتدای 
این بند به اتباع داخلی تاکید شـــده اســـت 
درحالی که گولسیانی بازیکن خارجی تیم به 

حساب می آید. درواقع اگر در آیین نامه بر این نکته تاکید شده که نفرات 
خارجی باشگاه ها باید خودشان مالیات قراردادشان را بپردازند باید در 
ابتدای این بند به همه عوامل باشگاه ها اشاره می شد نه اتباع داخلی. 
مورد دوم اینکه وقتی ما قراردادها را برای سازمان لیگ فرستادیم نه تذکری 
در مورد مالیات قرارداد گولسیانی به ما داده شد و نه آنها را برگشت دادند. 
درحالی که باشگاه هایی که قرارداد هایشان مشکل داشت عودت داده 
می شد و این اتفاق در مورد چند باشگاه ازجمله سپاهان رخ داد. این 
موضوع نشان می دهد یا خودشان به بند 8 استناد کرده اند که به مالیات 
قرارداد گولسیانی ایراد نگرفته اند یا اینکه نخواسته اند به این ایراد اشاره 
کنند تا بعدا بهانه ای برای جریمه پرسپولیس داشته باشند.« خیلی سعی 
کردیم در مورد این ابهامات با مسئولان کمیته انضباطی صحبت کنیم 

اما هیچ یک پاسخگوی تلفن خود نبودند. 
از سوی دیگر همان طور که قبلا در »فرهیختگان« درباره حکم کسر 
امتیاز از سپاهان نوشته بودیم، حالا که قرار بر اجرای این دستورالعمل 
و رعایت بند به بند آن اســـت، انتظار می رود که فدراســـیون فوتبال 
بـــدون توجه به نام باشـــگاه ها با همه متخلفـــان احتمالی برخورد 
کـــرده و البتـــه اگر در این میـــان حقی از تیمی نیز تضییع 
شده است به آن رسیدگی کند. اگرچه از زمان ابلاغ این 
دســـتورالعمل مشـــخص شـــده که ایرادهایی به برخی 
بندهـــای آن وارد اســـت و نیـــاز بـــه برخـــی بازنگری ها و 
شـــفافیت در تعدادی از مواد دارد و البته مساله مهم 
این اســـت که کمیته انضباطی با همان شفافیتی 
کـــه از تیم ها انتظار مـــی رود در مورد دو رای صادره 
درباره ســـپاهان و پرسپولیس شفاف سازی کرده 
و ابهامـــات را برطـــرف کند اما درنهایت ادامه این 
مسیر می تواند به پیروزی شفافیت و از بین رفتن 
زد و بندها و روابط مالی پرابهام در فوتبال ما شود. 

نگاهی به عملکرد برخی روسای فدراسیون ها در بازی های آسیایی

اینگونهمدیریتنکنیم!

کیفی سازی و کاهش تعداد اعضای کاروان اعزامی به بازی های آسیایی 
هانگژو یکی از شعارهای کمیته ملی المپیک پیش از این مسابقات 
بود. در این میان نگاهی به عملکرد روســـای فدراســـیون ها در هانگژو 
نشـــان می دهد که برخی از آنها بعضی اصول اولیه مدیریت را رعایت 

نکرده و رفتارهایی داشتند که برای ورزش ما جالب توجه نیست. 
1- مهدی تاج: شـــاید چندان نیازی به اینکه رئیس فدراســـیون فوتبال 
راهی هانگژو شـــده تا نظاره گر دیدارهای تیم ملی امید شـــود، نبود. آن 
هـــم در حالـــی کـــه فوتبال ما ایـــن روزها درگیر معضلات و مشـــکلات 
یـــادی اســـت که حضـــور تاج در محل فدراســـیون را مهم تر از رفتن به  ز
کامـــی تیم امید در  چیـــن می کنـــد. عجیب تـــر اینکـــه او حتی پس از نا
این تورنمنت و فاجعه شکست برابر هنگ کنگ هیچ واکنشی به این 

اتفاق نداشته است. 
کـــه در  یدئوهـــای عجیبـــی  : یکـــی از و 2- غلامرضـــا شـــعبانی بهار
میانـــه مســـابقات از هانگـــژو مخابـــره شـــد مربوط به رئیس فدراســـیون 
تیراندازی با کمان بود. او که ورزشـــکارانش در این رقابت ها نتوانســـتند 
انتظارات را برآورده کرده و بدون کسب حتی یک مدال به کشور برگشتند، 
در ایـــن فیلم مشـــغول گریه کردن بابت عـــدم نتیجه گیری تیراندازانش 
است. اتفاقی که شاید برای بسیاری باور نکردنی بود. کسی که مدت ها 
در ورزش حضور داشـــته و حتی مدتی معاون وزارت ورزش بوده باید 
بداند که شاید چنین رفتاری از یک ورزشکار و حتی مربی طبیعی باشد 
اما برای کسی که باید زیرمجموعه خود را به خوبی مدیریت کند و در 

مواقع حساس به آنها آرامش دهد یک گاف بزرگ محسوب می شود. 
3- عبـــاس اورســـجی: رئیس فدراســـیون کبدی ایران کـــه کمتر از یک 
سال پیش رئیس کنفدراسیون کبدی آسیا نیز شد در فینال این دوره 

عملکردی ناامید کننده از خود نشان داد. دیدار ایران برابر هند بر سر یک 
صحنه جنجالی خبرساز شد و مسابقه نزدیک به یک ساعت متوقف 
شـــد. در حالی که از اورســـجی انتظار می رفت در این غائله دخالت 
کرده و با توجه به ســـمت خود در این کنفدراســـیون بتواند حق کبدی 
ما را بگیرد اما تنها به چند اعتراض بسنده کرد و ظاهرا هندی ها از او 
قدرت بیشتری داشتند که درنهایت حرف خود را به کرسی نشاندند. 
شـــاید اورســـجی برای حفظ کرســـی خود در آسیا نمی توانست یا شاید 
یادی داشـــته باشـــد تا بعدا از حمایت برخی  نمی خواســـت دخالت ز

کشورها از جمله هند محروم نشود. 
4- روح الله حسینی: رئیس فدراسیون بوکس پیش از شروع مسابقات در 
صحبت های خود صحبت از دو تا سه مدال برای مشتزن های ایران 
کـــرده بـــود و معتقد بود نمایندگان ایـــران می توانند این تعداد مدال را از 
هانگژو به ارمغان بیاورند اما پس از پایان بازی ها در اظهارنظری جالب 
و تغییری 180 درجه ای عنوان کرد که پیش بینی این نتیجه را می کردیم و 
شجاعت کردیم که تیم را به هانگژو فرستادیم. سوال اینجاست که چگونه 
او قول مدال داده در حالی که همه نمایندگان ما حذف شدند و پس 
از مسابقات تازه به یاد آورده که پیش بینی این نتیجه را می کرده است. 
5- هادی ساعی: پرافتخارترین المپین ورزش ایران در مدیریت نتوانسته 
یخ  چنـــدان موفـــق باشـــد و حـــالا تکواندو ما برای نخســـتین بـــار در تار
حضورش در بازی های آســـیایی بدون کســـب مـــدال طلا رقابت ها را 
بـــه پایـــان می رســـاند. اتفاق قابـــل توجه در این فدراســـیون حضور دبیر 
آن در اکثـــر ســـفرهای تیم های تکواندو اســـت تـــا عملا همراهی تیم ها 
برایشـــان اولویت بیشـــتری از اداره فدراســـیون داشـــته باشـــد. از طرف 
دیگـــر در حالـــی کـــه در فاصله کمی از این بازی هـــا تکواندوکاران باید 
در مســـابقات گرندپری شـــرکت می کردند غیبت مربی بدنساز تیم در 
کنار آنها که می توانســـت در فاصله دو مســـابقه مهم آنها را آماده کند از 
دیگر تصمیمات قابل توجه در این فدراسیون مهم و مدال آور است. 
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مدرک موقت فارغ التحصیلی مریم لیراوی فرزند محمد به شناسنامه 31 صادره 
از اهواز در مقطع کارشناسی رشته تحصیلی مهندسی منابع طبیعی – محیط 
زیسـت صادره از واحد دانشـگاهی اهواز به شـماره 81106319450  مورخ 82/10/28 
مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را 
( خیابان  به دانشگاه آزاد اسلامی واحد اهواز به نشانی اهواز فلکه کارگر )فرهنگشهر

کارگر جنوبی کد پستی68875-61349 و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

مـدرک موقـت محمـد گلـزار فرزنـد احمـد دارای شناسـنامه بـه شـماره 12102صـادره 
تهـران رشـته کارشناسـی بـرق قـدرت صـادره از دانشـگاه آزاد اسـلامی واحـد سـاوه 
مفقـود گردیـده و فاقـد اعتبـار اسـت. از یابنـده تقاضـا می شـود گواهینامـه مذکـور را 
به آدرس: استان مرکزی- ساوه-کیلومتر 4جاده نورعلیبیک- شهرک دانشگاهی 
خاتم الأنبیاء)ص( دانشـگاه آزاد اسـلامی واحد سـاوه به صندوق پسـتی39187-

366 ارسـال نماید.

اصلاحیـه مـدرک موقـت فارغ التحصیلـی صـادق لرکـی فرزنـد علـی اصغـر بـه 
شناسـنامه 1740860918 صـادره از اهـواز در مقطـع کاردانـی رشـته تحصیلـی 
الکتروتکنیک – برق صنعتی صادره از واحد دانشگاهی اهواز به شماره 12/956062 
مـورخ 95/02/27  مفقـود گردیـده اسـت و فاقـد اعتبـار می باشـد. از یابنـده تقاضـا 
می شـود اصل مدرک را به دانشـگاه آزاد اسـلامی واحد اهواز به نشـانی اهواز فلکه 
( خیابان کارگر جنوبی کد پسـتی68875-61349 و صندوق  کارگر )فرهنگشـهر

پسـتی 1915 ارسـال نمایـد.

یابی کیفی مناقصه گران شماره 2002091701000082 گهی ارز آ
مناقصه عمومی یک مرحله ای شماره : 140213

ZRD-0100315 :موضوع مناقصه: لوله  -  شماره تقاضای خرید
شرکت بهره برداری نفت و گاز زاگرس جنوبی مستقر در شهرستان شیراز در نظر دارد مطابق شرایط و مشخصات ذیل لوله مورد نیاز منطقه عملیاتی پارسیان خود را از شرکت های واجد شرایط تامین نماید. از 
، درصورتی که  متقاضیان شرکت در مناقصه دعوت می شود با مراجعه به سامانه تدارکات الکترونیک دولت )ستاد( پس از مطالعه دقیق شرایط عمومی و اختصاصی مناقصه و مشخصات فنی کالای مورد نیاز

یابی کیفی مناقصه گران واقع در سامانه یادشده اقدام نمایند. توانایی تهیه کالا را داشته باشند نسبت به تکمیل و ارسال فرم ارز

1- شرح مشخصات فنی کالا: لوله )کیفیت و کمیت کالا در سامانه ستاد بارگذاری شده است.(

 2- کلیــه مراحــل برگــزاری فرآینــد مناقصــه، از دریافــت و بارگــذاری اســناد ارزیابــی کیفــی تــا ارســال دعوتنامه جهت ســایر مراحل، صرفا از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد( بــه آدرس 
، لازم اســت مراحــل ثبت نــام در ســایت فــوق و دریافــت گواهــی امضای الکترونیکــی را جهت شــرکت در مناقصه به انجام رســانند.  میســر خواهــد بــود. ضمنــا مناقصه گــران درصــورت عــدم عضویــت قبلــی در ســامانه مذکــور

 صــرف ارائــه پیشــنهاد مالــی از طــرف مناقصه گــران در ســامانه،  بــه منزلــه رویــت، بررســی و تایید کلیه اســناد مناقصه می باشــد.

 3- مهلــت تحویــل: آخریــن مهلــت بارگــذاری فرم هــای تکمیل شــده ارزیابــی کیفــی تــا پایــان وقــت اداری روز 08/13/ 1402 می باشــد. لازم بــه ذکــر اســت کــه مهلــت دریافــت اســناد ارزیابــی کیفــی در ســامانه ســتاد، 14 روز قبــل
از تاریــخ مذکــور می باشــد.
4- ارسال اسناد مناقصه:

1-4 ( پس از انجام ارزیابی کیفی، شرکت های تاییدشده ملزم به ارائه پاکات ضمانتنامه شرکت در فرآیند ارجاع کار معتبر بانکی سه ماهه قابل تمدید یا رسید واریز وجه نقد )شماره حساب جهت واریز وجه با هماهنگی امور مالی 
1 ریال به نام شرکت بهره برداری نفت و گاز زاگرس جنوبی و پیشنهاد مالی از طریق سامانه ستاد می باشند. در غیر این صورت امکان ادامه حضور در روند مناقصه وجود نخواهد داشت.  000ر 000ر مشخص می گردد( به مبلغ 000ر

2-4( تاریخ گشایش ضمانتنامه های شرکت در فرآیند ارجاع کار و پیشنهادات مالی پس از مشخص شدن نتایج ارزیابی کیفی شرکت ها توسط کمیسیون مناقصات اعلام خواهد شد.
3-4( زمان برگزاری جلسه توضیح و تشریح اسناد متعاقبا اعلام خواهد شد.

4-4(مهر و امضا کلیه اسناد و بارگذاری آنها الزامی است.

5- درصورتی که کالای موضوع مناقصه در داخل کشور تولید می گردد، مناقصه بین تولیدکنندگان داخلی و تامین کنندگانی که کالای موضوع مناقصه را از تولیدکننده داخلی تامین می نمایند برگزار می گردد.

6- کلیه شرکت کنندگان در مناقصه لازم است در فهرست بلند منابع تامین کالای وزارت نفت )AVL( باشند.
7-تایید و رعایت کلیه موارد مندرج در فرم الزامات و دامنه بازرسی فنی الزامی می باشد.

 8-اقلام مربوط به درخواست خرید  باید به صورت پیش کرایه به آدرس: استان فارس- شهرستان مهر –روبه روی روستای نورآباد– 25 کیلومتر داخل کوه-کمپ اداری ناحیه تابناک–انبار تدارکات کالا ارسال گردد.

9- درصورت برنده شدن ارائه ضمانتنامه انجام تعهدات به میزان 10 درصد مبلغ معامله الزامی است.
01- برنده مناقصه می تواند با ارائه ضمانتنامه بانکی معتبر حداکثر به میزان 25 درصدکل مبلغ معامله پیش پرداخت دریافت نماید.

توجه: هرگونه تغییر در شرایط و زمان مناقصه به اطلاع کلیه شرکت کنندگان در مناقصه خواهد رسید. درصورت ضرورت با شماره تلفن 32138436 و 32138657-071 تماس بگیرید و مکاتبات خود را به شماره فکس 32314447-071 ارسال نمایید. 
گهی                  روابط عمومی شرکت بهره برداری نفت وگاز زاگرس جنوبی 1580748 شناسه آ

نوبت اول


